
van de vergadering gehouden op 20 april 2015.

Aanwezig: Aad Kramer, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Hans Verheggen, Johan Visser (voorzitter),
Helga Wagemaker, Cees Zwart.
Afwezig:    Henk Rens
Gasten:     Peter Vlam, Rolf Klant.

Notulen vergadering 2 maart.
Inhoudelijk geen opmerkingen. 

Veldbezoek.
Heeft plaatsgevonden op 6 maart en is uitgevoerd door onze contactpersoon Frank Watertor en zijn
collega Ton Molenaar. Op onze navraag om een verslag ontvingen we op 10 april een lijst met 
uitgewerkte actiepunten. Op een van de intern uitgezette acties (komborden) een reactie gehad. 
Omdat deze aanpak voor ons nieuw is hebben we nog de vraag gesteld wie de verdere afwikkeling 
gaat controleren, met name de meldingen aan externe partijen zoals Provincie en Rijkswaterstaat.
Tot zover een redelijk positieve indruk van het veldbezoek.

Overleg verenigingen,
Op 30 maart heeft op ons verzoek overleg plaatsgevonden met de verenigingen die in Burgerbrug 
actief zijn. Van de 14 uitgenodigde partijen waren er 10 aanwezig. Er werden twee punten 
voorgelegd; hoe kunnen we van Brugpraat een nog betere dorpskrant maken en kunnen we 
collectief acties bedenken om fondsen te werven. Door het wegvallen van subsidies dreigen kleine 
verenigingen zodanig in geldnood te raken dat ze moeten stoppen. Suppletie vanuit een 
gezamenlijk potje zou de helpende hand kunnen zijn. 
In meerderheid positieve reacties. Voorbehoud vanuit de hoek van de carnavalsvereniging en ECB 
(Evenementen commissie Burgerbrug die o.a. de kermis organiseert). Beide geven jaarlijks een 
eigen “krant”uit met als belangrijkste doel het ophalen van sponsorgelden. Opnemen van beide 
kranten in Brugpraat zou ten koste kunnen gaan van deze inkomsten. Oplossingen lijken mogelijk. 
Beide partijen geven binnenkort uitsluitsel over hun standpunt.

Brugpraat.
Het voorjaarsnummer is verspreid. Ziet er weer prima uit.

Jaarvergadering.
Het heeft de voorkeur om de vergadering in de eerste helft van het jaar te doen. We plannen 18 
mei. 

Actie: Dick reserveert de zaal en maakt opzetje voor het programma.

Nieuwe leden.
Ons nieuwste lid Jos Wissink heeft laten weten dat hij door vertrek naar het buitenland zijn 
lidmaatschap moet beëindigen. Er passeren enkele namen van mogelijke opvolgers (m of v)
Suggesties zijn welkom.

Rondvraag.
Jacob Claessesluis –  Rolf laat weten dat hij contact heeft gehad met HHR en een voorstel heeft 
gedaan om een budgetaanbesteding te doen ipv een projectaanbesteding. Voordeel is dat er 
misschien bedrijven zijn die uit PR-overwegingen tegen kostprijs de klus willen klaren waardoor een
meer volledige restauratie mogelijk is.
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NOTULEN.



Jaarmarkt: misschien een kraam voor de dorpsraad/Brugpraat.? Helga zal over de uitwerking 
nadenken.
Van Schie: voor de geplande bedrijfsverplaatsing zijn de eerste werkzaamheden begonnen. Naar 
nu blijkt is er voor de laatste fase een zienswijze ingediend door Het Zijper Landschap. Dit betekent
voor de zoveelste keer vertraging met alle financiële gevolgen van dien. 
De actie roept veel weerstand op. De overgrote meerderheid van de inwoners van Burgerbrug 
juicht de verplaatsing toe. Het zou te bizar zijn dat na bijna 10 jaar overleg en het moeizaam 
vergaren van vergunningen dat het project alsnog strandt.
Vorig jaar heeft op zijn verzoek voorzitter Cor Koning met ons over dit plan van gedachten 
gewisseld. We hebben toen zonder voorbehoud onze steun aan de verplaatsing uitgesproken.
We beraden ons over een mogelijke reactie naar gemeente, politiek en andere beslissers. Ook naar
HZL zullen we reageren. 

Volgende vergadering: 1 juni 2015.
Herboren Toren, 20.00 uur.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraad@burgerbrug-nh.nl
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Aandachtspunten april 2015. 
 

Onderwerp    Wat     Gewenst 
Subsidie gewenst  Samenstelling en uitgifte dorpsblad 

“Brugpraat”, 4x per jaar 

Subsidieverzoek afgewezen. 

We gaan zoeken naar 

alternatieven 
Bewegwijzering/Borden 

Burgervlotbrug 

Nog oude verwijzing richting Alkmaar 

Bord verplicht rechtsaf slecht te zien. 

Gemeentelijke druk op RWS 

en/of Provincie 
Opknappen gymzaal Die blijft nog een tijdje en dus zal het 

(achterstallig) onderhoud ingehaald 

moeten worden 

Wensellijk om in het 

onderhoudsplan 2015 op te 

nemen 
Verlichting Fietspad, Burgerweg 

deel 2 

Vanaf Zwanenplein tot West-Friesedijk 

OPTIE:  1 lantaarnpaal bij eind/begin 

fietspad zwanenplein, 2 palen bij de 

bochten nabij gemaal en 1 paal bij 

einde/begin fietspad West-friesedijk 

bij het oversteekpunt 

Geen kans van slagen. 

Gemeente is ook geen 

voorstander. Misschien nog 

eens melden bij HH. 

Pad achter huizen Zwanenplein Rommelig / Geen onderhoud gedaan 

door Gemeente 

Plan en realisatie in overleg 

met de bewoners  
Voetpad Grote Sloot oostzijde Rommelig en te smal door paaltjes Status nog niet bekend 
Woningbouw Op huidige plek RK school Wat zijn de plannen en/of 

wat gaat men met de oude 

school doen en wanneer? 

Woningbouw Naast de Brede School  

Voetbalveld /ijsbaan Plaatsen hekwerk rond het veld. Deels 

weggehaald door werkzaamheden 

Brede School  

Wenselijk dit te realiseren 

nadat werkzaamheden 

toegangsweg Brede School 

zijn afgerond 
Voetbalveld /ijsbaan Plaatsen nieuwe doelen en 

ballenvangers. Weggehaald i.v.m. 

werkzaamheden Brede School  

Wenselijk dit te realiseren 

nadat werkzaamheden 

toegangsweg Brede School 

zijn afgerond 
Voetbalveld /ijsbaan Herstel veld en opnieuw inrichten 

nadat werkzaamheden zijn afgerond 

Wenselijk dit te realiseren 

nadat werkzaamheden 

toegangsweg Brede School 

zijn afgerond 
Bloemrijk Schagen In 2014 geen bloembak(ken) in 

Burgerbrug 

Zomer 2015 wel graag 1 

bloembak 

Rode wegvlakken 

Zwanenplein/Burgerweg en Grote 

Sloot/Burgerweg 

In slechte staat en glad. We hebben 

niet de indruk dat de kwaliteit van de 

rode vlakken goed is.   

Onderhoud nodig. 

Jacob Claese sluis /  Zijpersluis Wat gaat de Gemeente Schagen 

doen? 

We willen dat de Gemeente 

ook wat gaat doen om HH in 

beweging te krijgen voor 

volledig herstel. 

  Extra borden nodig 

Snelverkeer Burgerweg & Grote 

Sloot 

Wat kunnen we er aan doen?  

Wateroverlast Burgerweg 56 Regenwater loopt over trotoir. 

Wateroverlast in de woning  

Trotoirbanden ophalen 

   

   

 


